
 

Referat Bestyrelsesmøde Dato: 25.9.23, Kl. 17.00-19:00 

 

Deltagere: Forældre: 

Formand: Pernille Louise Nielsen Fiona, Tigerne 2022-2024 

Næstformand: Eva Holm  Alba, Elefanterne 2023-2025  

Simone Dreboldt Siame Isaac, Elefanterne 2022-2024 

Ditte Thorhauge Blicher Vilfred, Aberne 2023-2024 

Dorthe Enggaard Steenberg Frederik, Tigerne 2022-2024 

Anne-Mette Malling Laurberg Vilma, Savannen 2023-2025 

Marco Brøchner Schjødt S Gyldsø Freja, Papegøjerne 2023-2025 

Katja Adelhøj Lindblad-Clausen Mads, Papegøjerne 2023-2025 

 

Mette Sanderhage  Leder   

Helle Skov  Personalerepræsentant  2023-2025 
 

Fraværende Dorthe, Ditte, Katja, Anne-Mette, Eva 

 

Type: B = beslutning - D = drøftelse - O = Orientering 

Nr. Emne Tid Type Referat 

1 Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

 B  

2. Info fra ledelse og 

medarbejdere: 

 

 O  Status på børnetal/økonomi/ VK budget 2024 

  

• Budget på -1,59% 

• Vi ligger ikke højt på belægning, men har justeret i 

forhold til personale. 

• Vi har ansættelsessamtaler i morgen 26/9. Vi har 5 

pædagoger til samtale. Pernille (formand) deltager. 

• Dorthe fratræder 29/9-23. Helle Skov bliver  ny 

koordinator.  

 

3.  Legepladsfest 1. 
september 

 D Evaluering: 

• Til næste legepladsfest skal højtaler og mikrofon 
tages i brug da det var umuligt at nå ud til alle 
grundet larm. 



 

• Navneskilte fungerede rigtigt godt. (Navn, barns 
navn og stue) 

• Zoner fungerede ikke lige så godt alle steder da 
fremmøde kan variere meget fra stue til stue 

• Fremover skal det kommunikeres ud at man er 
velkommen til at komme forbi og sige hej selvom 
man ikke er tilmeldt. 

• Man kunne overveje et tema til næste legepladsfest 
(Mette har et godt eksempel med solsikker) 

• Mad konceptet fungerede godt, man kunne selv 
vælge om man ville have mad med eller vente til at 
spise hjemme. 

• Forældre var virkeligt gode til at hjælpe til med 
oprydningen, stort ros til dem! 

4. Budget 2024 + 
høringssvar 

 B Vi drøfter indhold og skriver høringssvar sammen: 

• Politikerne har valgt at afskaffe distrikt modellen og 
erstatte den med skoleinspektører og 
dagtilbudsleder 

• Politikerne har valgt at mad til vuggestuen fremover 
vil komme til at koste penge for forældrene. 

• Bestyrelsen har fælles drøftet høringssvaret som vil 
være vedhæftet dette referat.  

     
 
 
Punkter til fremtidige møder:  

- Diskussion hvorvidt madordning i børnehaven skal på valg blandt forældre hvert 2. år 
- Kan vi optimere kontakten til forældre ved opstart i vuggestue og i overgangen til børnehave 
- Lysfest  
- Oplæg til forældremøde, gode ideer til foredrag omkring skærmtid for 0-2 år. 

 
Møder 23/24 
24 aug 2023 

25 sep 2023 

13 nov 2023 

08 feb 2024 

10 apr 2024 

Evt. forældremøde 07 maj 2023 

 
 


